
 

 

Skovvangskolen 

Bestyrelsesmøde 

Onsdag, 2025-15-1, kl. 17.15-19.00 

 

2025-F-1 Endelig dagsorden 

 

2025-F-1-0 Dagsorden for dette møde, kort mundtlig gennemgang mv. 

 

17.15 

   

 

2025-F-1-1 Økonomi – forventet regnskab FH: 

Hvorvidt der er bilag med, afhænger af, hvor langt 

administrationen er i forhold til at have gjort det 

op. 

 
17.20 

 Der kan pt. ikke fremlægget et forventet regnskab – det vil være med til mødet i april. Vi kan pt. se, at 

der er nogle udgifter, som ikke har været budgetlagt. Der vil være poster, hvor vi ikke har fået refusionen 

(f.eks. på en rotionsvikar), som ikke er nået at komme, så det kan blive en del af regnskabet for 2024.  

    

2025-F-1-2 Økonomi – budget 2025 (gennemgang af første 

udkast til orientering, diskussion og kvalificering) 

Der udsendes ikke bilag til dette punkt, da vi gerne 

vil gennemgå det konkret med jer.  

 

 17.30 

  FH gennemgår budget 25 med det vi pt. ved. Det endeligt budget vil være med til næste møde. 

Pt. er der ikke noget, som indikerer at skolebestyrelsen ikke godkender budget 25 

Vi tror på at vi får 3. 0. klasser til kommende skoleår 

En overvejelse kunne være at beskrive de midler vi har modtaget fra bla. fonde, på vores hjemmeside. 

Pause 18:10 - 18:20 

2025-F-1-3 Retningslinjer for – Udlån af IT-udstyr/CB - TP   

Udkastet er revideret ud fra kommentarerne fra 

sidst  

 
18.20 

  Tove sender en kopi i Word format til hele bestyrelsen, som melder tilbage med rettelser og når den er 

rettet til, vil den blive sendt retur og den endelig godkendelse kan ske via mail.  

Vores ukrainske medarbejder vil lave en oversættelse af hovedpunkterne 
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2025-F-1-4 Kvalitetsprogram for folkeskolen – fælles drøftelse 

af, hvilke tiltag, der vil være relevante at drøfte i 

bestyrelsen 

 

 18.30 

  Fra gruppedrøftelser bliver der samlet op på de tiltage bestyrelsen finder relevant og diskutere yderlig 

De ønskede punkter vil komme på, til kommende møder 

   

 

2025-F-1-5 Personale 

 

 18.40 

  Skolebestyrelsen kontakter forældrene på skolen og informere om at der bliver indkøbt en afskedsgave til 

SH. Reza køber gaven 

 

 

2025-F-1-6 Tilbagemelding fra ledelsen i forhold til elevrådets 

og skolens arbejde med orden samt toiletter 

 

 18.50 

   Et af toiletter på øverst etage er blevet lavet til et pigetoilet med hygiejne ting ol. Elevrådet kommer ud i 

alle klasserne ift. at tale om orden på skolen og toiletforhold. 

Alle klasselokaler er blevet nul stillet ift skrift på væg ol. Nu er det medarbejderne sammen med 

eleverne, som har ansvar for at fjerne det, som frem ad rette måtte komme.  

 

 

2025-F-7 Evt.  

Udveksling i Frankrig 

  

  Der er udtrykt ønske om, at få et punkt på ift. når eleverne er på udveksling i Frankrig, og de 

forhindringer som Fransk lovgivning giver ift. bla. tørklæde ikke er tilladt i deres skoler. Det kommer på 

som et punkt på næste møde. 

   

ooo --- 000 --- ooo 

Afrundende 

bemærkninger 

Forældrerepræsentanter, Reza Karimi, Louise Bro, Stine Skaarup, Kathryn Nielsen, Trine 

Henriksen, Heidi Johannsen, Lovisa Bergfriedt Andersen 

Afbud fra Louisa 

Medarbejderrepræsentanter, Mads Vejlgaard, Bjarke Carstensen 

Ledelsesrepræsentanter, Frank Hansen, Tove Pedersen 

 


